
Bestyrelsesmøde den 21-02-2017 
Fremmødt: Fritz, Jytte, Carsten, Gitte og Anne 
 
Siden sidst: 
 
Jul og nytår er overstået, nytårstaflet var rigtig hyggeligt og der var stort fremmøde, vi siger tak til 
blok 7. 
Dette er en dejlig tradition som skal bevares. 
 
Dørtelefoner og indgangsdørene samt elevator i nr. 7 og 5 er nu repareret. 
 
En rettelse fra sidst, password til hjemmesiden er: beboer med lille b. 
 
Vi må atter konstatere at affaldet i affaldscontainerne ikke bliver sorteret ordentligt, dette må 
indskærpes at det bliver gjort, madaffald som er den værste, skal være i papirspose der lukkes 
og dumpes lodret. Hvis dette ikke forbedres, risikerer vi en stor bøde til fælles betaling. 
 
Der må heller ikke fodres fugle pga. rotter. 
 
 
Andre ting der er sket: 
 
Vi har rykket for afklaring hos Munck ang. området ud mod Højvangsallé. 
 
Træerne i midten (3 stk.) langs Tyrstedlundstien bliver fjernet. 
 
Bestyrelsen har startet et større arbejde med at kulegrave foreningens økonomi, og vi er meget 
opmærksomme på de store underskud, der har været de senere år – underskud der har tæret på 
foreningens formue. 
Økonomiudviklingen følger i år stort set budgettet, som blev vedtaget på generalforsamlingen i 
oktober 2016 (budgettet er som det er kendt -et budget med indbygget underskud). 
Bestyrelsen gennemgår udviklingen i boligafgifterne, vore lån og driftsudgifterne i al 
almindelighed, og vi regner med at kunne melde resultater ud i løbet af nogle måneder. 
Økonomien kan desværre ikke på nuværende tidspunkt sponsorere til socialt samvær. 
 
Vi arbejder på en dato til generalforsamling 2017 som vil komme senere. 
 
 

Mvh. Bestyrelsen 


